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En cas que el Grup Parlamen-
tari liberal sol·licités una nova 
demanda de pròrroga per 
allargar el termini de presenta-
ció d’esmenes al Projecte de llei 
d’inversiones estrangeres, els 
socialdemòcrates no descarten 
adoptar mesures polítiques i, 
en conseqüència, parlamentàri-
es, per evitar demorar el debat 
al voltant d’aquest text. L’opo-
sició considera que la discus-
sió que s’està produint entre 
el mateix Govern i el grup de 
la majoria és “un simulacre de 
negociació” que respon a una 
“política poc seriosa”, segons 
va assegurar ahir el president 
dels socialdemòcrates, Jaume 
Bartumeu. 

El líder socialdemòcrata va 
posar de manifest la situació 
que ha generat l’articulat de 
l’Executiu dins les pròpies files 
del grup liberal. En aquest sen-
tit, Bartumeu va criticar que la 
majoria parlamentària estigui 
disposada a presentar esmenes 
que vagin més enllà de sim-
ples remarques de forma en 
el text legislatiu. I és que per 
l’oposició la negociació o mo-
dificació a fons del Projecte de 
llei d’inversions estrangeres 
s’hauria d’haver produït abans 
que l’articulat entrés a tràmit 
parlamentari i dins d’un esce-
nari molt distant de l’actual. 
Precisament, aquest és un dels 
motius que van portar els so-
cialdemòcrates a presentar una 
esmena a la totalitat que a ho-
res d’ara ja estan en condicions 
de debatre dins de l’arc par-
lamentari, segons va destacar 
Bartumeu.  

De fet, el grup parlamentari 
del PS ja ha enllestit les esme-
nes que presentaran al Pla de 
comptabilitat i durant la reunió 
de grup dels dilluns, Bartumeu 

va exposar als seus companys 
les propostes d’esmenes a la 
Llei de societats mercantils. 

agenda andorra 2020
Després de la junta de presi-
dents d’ahir a la tarda, Bartu-
meu també va explicar davant 
dels mitjans de comunicació 
que no prendrà part en la re-
unió de l’organisme rector de 
l’Agenda Andorra 2020. Així, 
el líder socialdemòcrata de-
clinava la invitació del cap de 
Govern, Albert Pintat. 

En aquest sentit, Bartumeu 
va assegurar: “No em sembla-
va adequat participar en un 
acte de partit”, i es va mostrar 
molest perquè la carta formava 
part d’una tramesa global. 

En tot cas, el cap de l’oposi-
ció va aprofitar el benentès per 
respondre el màxim responsa-
ble de l’Executiu, recordant-li 
la proposta dels socialdemò-
crates per a la creació d’un 
pacte d’estat amb l’objectiu de 
treballar conjuntament per a 
un nou marc de relacions amb 
Europa, així com la implanta-
ció d’un nou marc fiscal. Amb 
tot, i davant la negativa dels 
liberals d’emprendre la taula 
de negociacions, Bartumeu va 
afirmar amb contundència que 
“nosaltres no tenim res a fer en 
aquests pessebres del 2020”. 

El PS frenarà més pròrrogues 
al termini d’esmenes al text 

llei d’inversions estrangeres
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mònicA llorens

bartumeu, en roda de premsa, després de la junta de presidents. 

Durant la junta de presidents 
de grups parlamentaris que 
es va celebrar ahir a la tarda 
es van acordar les dates en 
què tindran lloc les properes 
sessions de Consell General. 
D’aquesta manera, un dels 
debats més esperats com ara  
el del Projecte de llei per als 
pressupostos per a l’exercici 
2007 es podria efectuar el 28 
de desembre, segons va asse-
nyalar el president del Grup 
Parlamentari socialdemòcrata, 
Jaume Bartumeu. En cas que 
se sol·licités una nova pròrro-
ga per allargar el termini de 
presentació d’esmenes, aques-
ta finalitzaria el 27 de desem-
bre, fet que no impediria que 
l’arc parlamentari discutís els 
comptes de l’Estat el dia dels 
Sants Innocents. No obstant 
això, les sessions que estan 
confirmades són les del pro-
per 23 i 30 de novembre, això 
com les que se celebraran el 14 
de desembre i el tradicional 
Consell de Sant Tomàs, que té 
lloc el 21 de desembre. 

campanya del ce
Una altra de les qüestions que 
van centrar la Junta de Presi-
dents d’ahir va ser la campa-
nya que ha endegat el Consell 
d’Europa contra la violència 
de gènere. En aquest sentit, 
es va exposar l’informe de 
la consellera general, Rosa 
Ferrer, que és la representant 
andorrana de l’organisme eu-
ropeu en aquesta campanya. 
Una de les primeres iniciati-
ves de l’arc parlamentari del 
Principat ha estat la realitza-
ció d’un projecte consensuat  
per a totes les conselleries ge-
nerals. Dins del marc d’aques-
ta campanya es realitzarà un 
acte oficial el proper 24 de no-
vembre amb la lectura d’un 
manifest per part del síndic 
general, Joan Gabriel. 

el debat dels 
pressupostos 
podria tenir 
lloc el 28 de 
desembre
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consell general

si la setmana passada la ministra de salut, Benes-
tar social i Família, montserrat Gil, apuntava els 
socialdemòcrates com els culpables de retardar en 
el procés d’adquisició de l’Hotel Cerqueda arran de 
les demandes d’informació sol.licitades pel grup de 
l’oposició, ahir Bartumeu assegurava el contrari. En 
aquest sentit, el president del grup socialdemòcrata 
va indicar que ha estat el propi ministeri el que “ha 
retingut i congelat informació” als consellers del 
Ps. Una qüestió que també va plantejar al cap de 
Govern albert Pintat durant la Junta de Presidents 
d’ahir. i és que Jaume Bartumeu va precisar que des 
del 20 d’octubre la ministra montserrat Gil tenia en 
el seu poder tota la documentació relativa a la de-
manda dels parlamentaris socialdemòcrates i no va 
ser fins al 7 de novembre que els consellers van re-
bre la informació. 

continua la polèmica sobre 
l’Hotel cerqueda 

Bartumeu va posar de manifest que la majoria vol modificar el projecte 

> l’oposició titlla 
de “política poc 
seriosa” el debat 
entre l’executiu i el 
grup de la majoria

> Bartumeu va 
declinar la invitació 
de Pintat per assistir 
a una reunió de 
l’andorra 2020


